
Zápis č. 2/2/2014 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
20. februára 2014 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Jozef Chudík, Dóra Hushegyiová, Martin Kákoš, 
Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Ospravedlnený: Martin Kabát, Michal Jesenko 
Hostia:  
Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring – zástupca riaditeľky Sekcie ekonomiky RTVS 
Lukáš Diko – riaditeľ Centra spravodajstva a publicistiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Miesto konania: SRo, Mýtna 1, Bratislava  
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Informoval, že z rokovania sa ospravedlnili M. Jesenko a M. Kabát. 
 
I. Gallo skonštatoval, že program zasadnutia bol distribuovaný v zmysle rokovacieho 
poriadku a neprišli žiadne návrhy na zmenu. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 16/2014: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Správa o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2013 (spravodajca I. Gallo) 
6. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za IV. štvrťrok 

2013 (spravodajca M. Kabát)  
7. Správa o plnení a realizácii programového konceptu RTVS za IV. štvrťrok 2013 

(spravodajcovia D. Hushegyiová a I. Nagy) 
8. Prehľad plnenia Zmluvy so štátom za IV. štvrťrok 2013 (spravodajca M. Jesenko) 
9. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za IV. štvrťrok 

2013 (spravodajca P. Kubica) 
10. Správa o činnosti a hospodárení RTVS za II. polrok 2013 (spravodajcovia M. Kákoš 

a V. Slovák)  
11. Sťažnosti a podnety 
12. Rôzne 

 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
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Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia 
a nevyhodnocujú sa. Bolo splnené uznesenie č. 129/2013 z predchádzajúcich rokovaní. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 17/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

47./2011 Splnené. Diskusia o regionálnych štúdiách 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 
Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave 

výberu úhrad za služby verejnosti poskytované 
RTVS 

129/2013. Splnené. 
Predloženie Správy o hospodárení a plnení 
záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za IV. 
štvrťrok 2013 

1. Nevyhodnocuje sa.  

2. Nevyhodnocuje sa.  

3. Nevyhodnocuje sa.  

4. Nevyhodnocuje sa.  

5. Nevyhodnocuje sa.  

6. Nevyhodnocuje sa.  

7. Nevyhodnocuje sa.  

8. Nevyhodnocuje sa.  

9. Nevyhodnocuje sa.  

10. Nevyhodnocuje sa.  

11. Nevyhodnocuje sa.  

12. Nevyhodnocuje sa.  

13. Nevyhodnocuje sa.  

14. Nevyhodnocuje sa.  

15. Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval členov Rady RTVS o svojej účasti na rokovaní Výboru NR SR pre kultúru 
a médiá (VKM) 11.2. k prerokovaniu bodu Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti 
s prezidentskými voľbami. Uviedol, že členom výboru VKM predstavil projekt, ktorým sa 
zaoberala aj Rada RTVS. Projekt bol podľa neho prijatý pozitívne. Diskusia členov výboru 
bola emotívna, ale snažil sa poskytnúť len pragmatické informácie. Na výbore sa rozoberalo 
aj pozývanie hostí do diskusných relácií RTVS, kde odzneli výhrady k neúčasti zástupcov 
niektorých politických subjektov. Informoval, že s GR RTVS sa dohodli na vypracovaní 
štatistiky o obsadzovaní politikov do týchto relácií. Ďalej skonštatoval, že poslanec D. Krajcer 
požiadal o informáciu, ako sa v RTVS využíva inštitút prázdneho kresla. Obe informácie sa 
prerokujú na aprílovom rokovaní Rady RTVS. 
V. Mika uviedol, že RTVS sa do polarizácie politického prostredia zapájať nebude, bude sa 
držať zákona a bolo prvé médium, ktoré pripravilo pravidlá volebného vysielania. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
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V. Mika informoval, že sa ide v zmysle schválenej vysielacej štruktúry. Osobitne vyzdvihol 
seriál Kolonáda. Za ďalší zásadný moment vo vysielaní RTVS považuje OH. Porovnanie 
s poslednou zimnou olympiádou je priaznivý. Uviedol, že už je určené poradie 
prezidentských kandidátov na základe dvoch prieskumov verejnej mienky. 
R. Doehring uviedla, že v oblasti daňových príjmov je v januári plán splnený. Pri nedaňových 
príjmoch je rovnako plán splnený. Rovnako boli poskytnuté platby za zmluvu so štátom.  
V. Štofaník odprezentoval plnenie programovej služby za organizačnú zložku STV. Prioritou 
je samozrejme olympiáda. Informoval, že po prvýkrát bol rozhlasový prenos z biatlonových 
pretekov. 13.2. sa SRo zapojilo do svetového dňa rádií, ktoré bolo zo strany EBU 
vyhodnotené ako úspešné. Predstavil pripravované projekty. 
T. Búza odprezentoval plnenie programovej služby za organizačnú zložku STV. Predstavil 
pripravované projekty. Odozvy na vysielanie OH sú pozitívne.  
I. Gallo sa spýtal T. Búzu, či by mohol poskytnúť bližšie informácie ohľadom hraného 
detského seriálu. Ďalej sa spýtal L. Dika, či už si niektorí z prezidentských kandidátov 
uplatnili nárok na vysielací čas. 
D. Hushegyiová sa spýtala, či RTVS bude vysielať štáb do Kyjeva. 
I. Nagy sa spýtala, ako sa vyplní navýšený čas pre národnostné vysielanie, ktorý teraz vďaka 
OH vznikol. 
T. Búza odpovedal, že navýšený čas sa vyplní najmä reprízami a ďalšími reláciami, ale kvôli 
financiám nie je možné vyrobiť toľko programu. I. Gallovi odpovedal, že režisérom bude p. 
Begányi, pracovný názov je Supersieť, pripravuje sa 12 dielov a je hotová pilotná epizóda. 
Cieľovou skupinou majú byť 12 – 14 ročné deti. 
L. Diko odpovedal I. Gallovi, že už by mali byť späť návratky na uplatnenie si vysielacieho 
času od všetkých kandidátov na prezidenta. 
V. Mika uviedol ku Kyjevu, že je veľmi ťažké rozhodnutie tam niekoho poslať. Nesie 
zodpovednosť za svojich zamestnancov. 
L. Diko doplnil, že pôjde štáb do Užhorodu a Ľvova. Kyjev sa pripravuje. RTVS teraz dopláca 
na to, že nemá z minulosti vytrénovaný štáb na takéto udalosti. Uviedol, že spolupráca ČT 
a ČRo je veľmi úzka. 
M. Kákoš vyjadril spokojnosť, že sa rozbieha tvorba pre deti a mládež. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 18/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený návrh na prenájom.  
P Kubica uviedol, že odporúča Rade RTVS tento nájom schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 19/2014: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
Nájomca: VÍNO MATYŠÁK, s.r.o. 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Mýtnej ul. č. 1, 
Bratislava, miestnosti č. A2 a č. A3 o celkovej výmere 63,03 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: stála expozícia malokarpatských vín a vínotéka 

Pôvodná doba nájmu od 1.5.2000 na dobu neurčitú 
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zmluva uzatvorená 18.2.2000    
(ZM1000074) 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 1.4.2014 na dobu neurčitú (*) 
(ZM1001049)  

Pôvodná cena nájmu                           7 320,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 7 320,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m²                          116,14 eur/m² bez DPH ročne – vínotéka 

Navrhovaná cena nájmu za m² 116,14 eur/m² bez DPH ročne – vínotéka 

Pôvodná cena služieb 571,00 eur bez DPH ročne     

Navrhovaná cena služieb 579,00 eur bez DPH ročne    

Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná výpovedná lehota 3- mesačná výpovedná lehota a 1-mesačná z titulu 
neuhrádzania nákladov za nájomné a služby   

Nová výpovedná lehota 
3- mesačná výpovedná lehota a 1- mesačná z titulu 
neuhrádzania nákladov za nájomné a služby  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: Základná umelecká škola Exnárova 6 
Predmet nájmu:  nájom hudobného nástroja - cimbal Bohak 

Účel užívania predmetu nájmu:  užívanie hudobného nástroja vo vyučovacom procese  
žiakov umeleckej školy a pri prezentácii výsledkov 
vyučovacieho  procesu 

Pôvodná doba nájmu od 1.12.2004 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená 30.11.2004   

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

od účinnosti Dodatku č. 1 na dobu neurčitú  
 

Pôvodná cena nájmu                           99,58 eur bez DPH ročne – cimbal Bohak 

Navrhovaná cena nájmu 99,58 eur bez DPH ročne – cimbal Bohak 

Pôvodná cena nájmu za m²                          
- 

Navrhovaná cena nájmu za m² - 

Pôvodná cena služieb -     

Navrhovaná cena služieb -    

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 3- mesačná     

Nová výpovedná lehota 1- mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Nájomca: Slovenská obchodná a priemyselná komora 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru – garážový box č. 419, ktorý sa nachádza v 
objekte na Žilinskej ul. č. 4, Bratislava, o celkovej výmere 29,5 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: garážový box 

Pôvodná doba nájmu od 1.4.2004 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená 31.3.2004    
(ZM1000071) 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 1.4.2014 na dobu neurčitú (*) 
(ZM1001097)  

Pôvodná cena nájmu                           2 500,00 eur bez DPH ročne vrátane služieb  
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(2 124,00 eur nájom + 376,00 eur služby) bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 2 124,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m²                          72,00 eur/m² bez DPH ročne – garážový box 

Navrhovaná cena nájmu za m² 72,00 eur/m² bez DPH ročne – garážový box 

Pôvodná cena služieb 376,00 eur bez DPH ročne (súčasť ceny nájmu)    

Navrhovaná cena služieb 472,00 eur bez DPH ročne    

Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná výpovedná lehota 3- mesačná výpovedná lehota a 1-mesačná z titulu 
neuhrádzania nákladov za nájomné a služby     

Nová výpovedná lehota 1- mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Informoval o prebiehajúcich verejných 
obstarávaniach. 
P. Kubica ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že niekedy je ťažko naplánovať všetko 
presne na euro a niekedy sú ceny z obstarávaní aj vyššie ako sa predpokladalo. 
D. Hushegyiová sa spýtala, či kamerový žeriav je jimmy jib. 
A. Doležal uviedol, že je to jimmy jib určený do virtuálneho štúdia. 
I. Nagy sa spýtala, čo sa bude robiť s tou parcelou, kde sa ide zbúrať ten starý dom. 
V. Mika uviedol, že tam budú zatrávnené plochy a nebude sa tam parkovať. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 20/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
V. Mika odprezentoval predložené informácie. 
M. Kákoš sa spýtal, keďže uzatvárame zmluvu s TASR, či sa budú brať služby aj od SITA. 
V. Mika odpovedal, že RTVS bude mať zmluvu aj s TASR a rokuje sa aj so SITA. 
J. Chudík sa vyjadril k zmluve o spolupráci pri výrobe AVD Slovensko 2.0. Zdá sa mu 
výrazne nadsadená suma. Pri ďalšej zmluve s Diploma s.r.o. skonštatoval, že si pozrel na 
obchodnom registri obe firmy zo spomínaných zmlúv a jedna z tých firiem vôbec nemá 
v predmete činnosti audiovizuálnu činnosť. Mala by sa podľa neho vyžadovať kredibilita 
firiem, pretože značka je zárukou kvality. Mená ľudí z týchto firiem mu nič nehovoria.  
V. Mika uviedol, že v RTVS sa nemôže stať, že sa dostane na podpis nejaká spolupráca, 
ktorá by neprešla vývojom, projekt by nebol v CRN, ktorá by neprešla hodnotením 
programovej rade a nebola tam schválená.  
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T. Búza vysvetlil, že projekt Slovensko 2.0. dostal z Audiovizuálneho fondu viac ako 500 tis. 
na produkciu. Sú tam režiséri ako J. Herz, M. Šulík, P. Kerekeš, Z. Liová, O. Rudavský 
a ďalší. Sumu nepovažuje za nadsadenú, pretože ten film stojí ďaleko viac. Môže byť použitý 
ako celovečerný film, ale bude aj rozdelený na časti a budú sa dať používať aj časti. Pri 
druhom projekte je producentom. N. Barošová, absolútne známe meno v tejto branži. 
J. Chudík uviedol, že tieto informácie menia jeho pohľad na túto vec. Prekáža mu, že ich 
nedostal už v predloženom materiáli. 
I. Gallo poznamenal, že existuje možnosť pre každého člena rady, aby navrhol štruktúru 
materiálu ako budú predkladané informácie, preto nerozumie výhradám J. Chudíka.  
J. Chudík skonštatoval, že pripraví požadovanú štruktúru predkladaných informácií. 
V. Mika skonštatoval, že oba projekty boli prezentované na pracovnom stretnutí s členmi 
rady.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 21/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
V. Slovák sa spýtal, či je trvanie do roku 2026 pri jednej zmluve omyl, alebo je to správne. 
V. Mika odpovedal, že ide o zmluvu s Towercomom, je platná do roku 2026 a podarilo sa 
vyrokovať zmluvu v prospech RTVS oproti tým, ktoré boli doteraz. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 22/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Vyhodnotenie plnenia záväzku uskutočniť účelové investičné projekty vyplývajúce zo 
Zmluvy č. MK 78/09/M v znení Dodatku č. 2 MK – 52/10/M na rok 2011 a Zmluvy č. MK 
77/09/M v znení Dodatku č. 2 MK – 19/11/M na rok 2011 
V. Mika uviedol, že materiál konštatuje, že všetky projekty zo ZsŠ na rok 2011 boli 
vyčerpané a podarilo sa tieto zdroje efektívne použiť podľa predloženého zámeru. 
P. Kubica považuje za pozitívne, že sa nevracajú žiadne finančné prostriedky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 23/2014: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 prerokovala a berie na vedomie 
Vyhodnotenie plnenia záväzku uskutočniť účelové investičné projekty vyplývajúce zo Zmluvy 
č. MK 78/09/M v znení Dodatku č. 2 MK – 52/10/M na rok 2011 a Zmluvy č. MK 77/09/M 
v znení Dodatku č. 2 MK – 19/11/M na rok 2011. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
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Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Správa o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2013 
I. Gallo skonštatoval, že materiál je vypracovaný v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre 
kultúru a médiá č. 97 z 27.8.2013. Správa je spracovaná štandardne ako v minulosti. Mapuje 
najdôležitejšie časti rokovania Rady RTVS a sú tam použité pasáže zo zápisov. Druhú časť 
správy tvoria všetky prijaté uznesenia.  
Členovia Rady RTVS nevyslovili žiadne pripomienky k obsahu predloženej správy. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 24/2014: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za II. polrok 2013 a ukladá 
predsedovi Rady RTVS predložiť ju Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 28. 2. 2014 
Z: predseda Rady RTVS. 
 
Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za IV.  

štvrťrok 2013 
V. Mika odprezentoval predložený materiál, ktorý obsahoval rekapituláciu hospodárenia 
v roku 2013: 

  Ekonomická klasifikácia 
Rozpočet 2013  

RTVS 

Skutočnosť  

2013 RTVS 
% plnenia  

  Príjmy RTVS spolu  122 653 784 119 263 869 97,24 

  Príjmy RTVS spolu  bez príjmových fin. operácií  108 619 851 105 229 936 96,88 

100 ▪   Daňové príjmy  71 500 000 71 322 109 99,75 

130     dane za tovary a služby (úhrady za služby verejnosti)  71 500 000 71 322 109 99,75 

200 ▪   Nedaňové príjmy, z toho: 4 461 537 4 759 469 106,68 

210          príjmy z podnikania a z vlastníctva majetku 265 500 213 499 80,41 

220          administratívne a iné poplatky 4 192 537 4 483 177 106,93 

230          kapitálové príjmy 0 5 870 x 

240          úroky z tuzemských úverov, pôžičiek... 3 500 5 287 151,06 

290          iné nedaňové príjmy 0 51 636 x 

300 ▪   Granty a transfery, z toho 32 658 314 29 148 358 89,25 

310      tuzemské bežné granty a transfery  24 583 614 24 140 204 98,20 

320      tuzemské kapitálové granty a transfery 8 074 700 5 000 000 61,92 

330      zahraničné granty  0 8 154 x 

400 ▪   Príjmové finančné operácie, z toho: 14 033 933 14 033 933 100,00 

453      zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov 13 809 489 13 809 489 100,00 

456      iné príjmové finančné operácie 224 444 224 444 100,00 

          

  Výdavky RTVS spolu  121 695 512 103 924 217 85,40 

  Výdavky RTVS spolu  bez výdavkových fin. operácií 121 559 727 103 833 432 85,42 
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600 ▪   Bežné výdavky, z toho: 106 187 546 97 066 156 91,41 

610     mzdy  18 602 308 17 794 314 95,66 

620     odvody 6 875 546 6 372 434 92,68 

630     tovary a služby, z toho: 79 753 273 72 139 438 90,45 

631         cestovné náhrady 409 692 513 921 125,44 

632         energie, voda a komunikácie 30 971 537 29 672 619 95,81 

633         materiál 1 280 245 1 045 943 81,70 

634         dopravné 637 601 613 462 96,21 

635         rutinná a štandardná údržba 2 266 366 1 696 131 74,84 

636         nájomné za nájom 47 438 65 207 137,46 

637         služby 44 140 394 38 532 155 87,29 

640     bežné transfery, z toho: 956 101 759 652 79,45 

641 

        ostatným subjektom verejnej správy (RTVS 

a Audiovizuálny fond) 403 000 109 940 27,28 

642 

        transfery jednotlivcom a neziskovým právnickým. 

osobám 180 000 302 296 167,94 

649         transfery do zahraničia 373 101 347 416 93,12 

650     splácanie úrokov, z toho: 318 318 100,00 

651         splácanie úrokov v tuzemsku (fin.prenájom) 318 318 100,00 

700 ▪   Kapitálové výdavky, z toho: 15 372 181 6 767 276 44,02 

710       obstarávanie kapitálových aktív 15 372 181 6 767 276 44,02 

800 ▪   Výdavky z transakcií s fin. aktívami a pasívami 135 785 90 785 66,86 

814            účasť na majetku 100 000 55 000 55,00 

824            splácanie finančného prenájmu 35 785 35 785 100,00 

  Celkový prebytok (+)/schodok (-) RTVS 958 272 15 339 652 x 

    - vylúčenie finančných operácií -13 898 148 -13 943 148 100,32 

400     ▪   vylúčenie príjmových finančných operácií -14 033 933 -14 033 933 100,00 

800     ▪   vylúčenie výdavkových finančných operácií 135 785 90 785 66,86 

  Prebytok (+) / schodok (-) RTVS  (ESA 95) -12 939 876 1 396 504 x 

 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenie a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 25/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o  hospodárení a plnení záväzných 
ukazovateľov rozpočtu RTVS za IV. štvrťrok 2013 a žiada GR RTVS o predloženie správy 
o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za I. štvrťrok 2014. 
T: 10.5.2014  
Z. GR RTVS 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Členovia Rady RTVS jednomyseľne navrhli priznať GR RTVS odmenu vo výške 100%. 
Uznesenie č. 26/2014: 
Rada v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS a čl. 
3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za IV. štvrťrok 2013 vo výške 100 
% mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
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Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Správa o plnení a realizácii programového konceptu RTVS za IV. štvrťrok 2013 
I. Gallo informoval, že GR RTVS požiadal o možnosť zmeniť periodicitu predkladania tohto 
materiálu a predkladať ho len raz polročne. 
V. Mika vysvetlil, že polročná správa by zaznamenala celú sezónu a polrok je lepší priestor 
na hodnotenie. 
M. Kákoš považuje tento nápad za logický a racionálny. 
I. Nagy, ako spravodajkyňa k rozhlasovej časti materiálu, uviedla, že veľká väčšina 
programov sa vyrobila a odvysielala z prostriedkov zo zmluvy so štátom. Spýtala sa na 
niektoré nezrovnalosti v kategorizovaní programov. 
D. Hushegyiová, ako spravodajkyňa k televíznej časti materiálu, poznamenala, že správa je 
plná pozitívnych správ.  
Členovia Rady RTVS sa po diskusii dohodli na polročnej periodicite predkladania tejto 
správy.  
V. Štofaník odpovedal I. Nagyovej, že ide o to, že to v jednotlivých regionálnych štúdiách 
odlišne zadefinovali. V budúcnosti to už bude jednotné. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 27/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o plnení a realizácii programového 
konceptu RTVS za IV. štvrťrok 2013 a žiada GR RTVS o predkladanie týchto informácií vždy 
do 40 dní od skončenia polroka. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Prehľad plnenia Zmluvy so štátom za IV. štvrťrok 2013 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Informoval, že prebehla kontrola z MK SR 
a dopadla bez významných diskrepancií a porušenia pravidiel. 
P. Kubica uviedol, že ako člen DK nemá k predloženému materiálu žiadne námietky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 28/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Prehľad plnenia Zmluvy so štátom za IV. 
štvrťrok 2013. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za IV. 

štvrťrok 2013 
I. Gallo dal aj v tomto prípade na zváženie zmenu periodicity predkladania tohto materiálu. 
V. Mika uviedol, že polročná periodicita odráža presne financovania a ak by sa udialo niečo 
mimoriadne, ak tak by bolo potrebné informovať Radu RTVS. 
P. Kubica odporúča zmenu periodicity predkladania tohto materiálu. Spýtal sa na vývoj 
výberu úhrad v januári a februári. 
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R. Doehring odpovedala, že zatiaľ možno hodnotiť len január a tu je výber o 50 tis. € menej 
ako v minulom roku. Dôležité je si uvedomiť, že platby SIPO sú posielané k 31. v mesiaci. Je 
teda ešte veľmi skoro na hodnotenie nejakého trendu. Neočakáva, že tohtoročný výber bude 
lepší ako minuloročný. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 29/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby 
verejnosti poskytované RTVS za IV. štvrťrok 2013. Ruší svoje uznesenie č. 33/2013 a žiada 
GR RTVS o predkladanie týchto informácií vždy do 40 dní od skončenia polroka. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Správa o činnosti a hospodárení RTVS za II. polrok 2013 
I. Gallo informoval, že materiál je vypracovaný v zmysle uznesenia Výboru NR SR pre 
kultúru a médiá č. 98 z 27.8.2013. 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. V centre pozornosti je obsah, čiže program.  
M. Kákoš, ako spravodajca k televíznej časti uviedol, že predložená správa spĺňa všetky 
náležitosti aj z obsahového, aj z formálneho hľadiska. 
V. Slovák, ako spravodajca rozhlasovej časti, ocenil veľký priestor venovaný regionálnym 
štúdiám a taktiež ocenil aj priestor venovaný verejnoprávnosti. 
J. Chudík je rád, že sa pohla detská tvorba a že sú výsledky. Ocenil, že je aj v materiáli 
spracovaná detská tvorba. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 30/2014: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti RTVS za II. polrok 2013, vrátane informácie o 
plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu za II. polrok 2013 a ukladá predsedovi Rady RTVS, 
aby ju predložil Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
T: 28. 2. 2014  
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Jesenko, M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
11. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo poveril tajomníka Rady RTVS, aby informoval o došlej pošte a spôsobe jej 
vybavenia. 
Členovia Rady RTVS boli informovaní o všetkej pošte aj o priložených stanoviskách RTVS 
k jednotlivým podnetom. Rada RTVS nevzniesla námietky voči stanoviskám RTVS a v tomto 
duchu budú vypracované aj odpovede divákom, resp. poslucháčom.  
I. Gallo sa vrátil k téme Ukrajina a spýtal sa, akým spôsobom dianie v tejto krajine ovplyvní 
vysielanie RTVS. Môže to totiž ovplyvniť kvalitu vysielania. Je to z jeho pohľadu citlivá téma, 
pretože neexistuje len jeden univerzálny pohľad. 
V. Mika uviedol, že dianie na Ukrajine pokrývame rozsahovo a obsahovo úplne iným 
spôsobom ako iné médiá. RTVS sa venuje tejto téme vo všetkých kontextoch a venuje jej 
dostatočný priestor. 
L. Diko uviedol, že pri každej téme je snaha poskytnúť vyvážený pohľad, ale tu sa to nie vždy 
dá. RTVS využíva všetky možné prístupy do agentúr, aby novinári mali čo najviac zdrojov. 
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M. Kákoš uviedol, že ide aj o publicistický rozmer, pretože treba zabezpečiť vyváženosť aj 
v komentároch a hodnotení celej situácie. 
J. Chudík skonštatoval, že je potrebné prizývať nielen politológov, ale objasniť aj to, že to, čo 
sa deje má korene v histórii. 
 
12. Rôzne 
I. Nagy navrhla, aby sa májové alebo júnové rokovanie uskutočnilo v STV, aby sa Rada 
RTVS mohla pozrieť na nové prerobené štúdiá. Spýtala sa na vysvetlenie nefunkčnosti 
systému NOA. 
A. Doležal povedal, že za súčasných technologických podmienok je zázrak, že RTVS vysiela 
bez výpadkov. K nefunkčnosti systému NOA uviedol, že išlo o výpadok diskového poľa. 
Pracovníci archívu dokázali situáciu zvládnuť a poskytovať materiály v digitálnej podobe.  
V. Slovák ocenil operatívne vysielanie finále Australian Open s účasťou D. Cibulkovej. 
I. Gallo informoval, že najbližšie rokovanie je naplánované predbežne na 20.3. Poďakoval 
prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
V Bratislave 27.02.2014. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
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